
s’ha confiât aquest servei a A lfred  Compte i Rom, 

amb una assignació setmanal de 10 ptes.

E s presenta el projecte de les normes de regla

m entado de serveis, la redacciô de les quais fou 

encarregada a Secretaria.

E s llegeix el preàmbul, que és aproyai, i  s ’ acor- 

da que es facin copies del projecte per a repartir

les ais seniors C on sdlers amb el fi de discutir-lo 

<en les properes reunions, de form a que ho. sigui 

per parts, assenyalant en la convocatoria de cada 

reunió la part que será discutida.

Són admesos socis, a les resultes dels tràmits 

acostumats, els següents companys:
A lfon s T rias i Maxenchs, Ferran Fernández i 

Fernández i Josep R oig i Raventós, de Barcelo

na, i Bonaventura Carreras i Duran, de Girona.

V ist que ja  es sobrepassa la x ifra  de 2.000 so

cis efectius, s’acorda fer constar aquest esdeve- 

niment des del B u t l l e t î .

E s llegeix i s’aprova el moviment de Caixa du

rant el proppassat mes de setembre.
S ’examinen i aproven les següents factures: 

De la Tipografía Occitània, pessêtes 3291, pel 
B u t l l e t í  i diversos impresos del Sindicat; i pes

setes 234 per impresos M utual M édica; de la 

Casa Aróla, pessetes 15’60 i 2 5 ’40 per material 

d ’escriptori ; i, per assisténcia a sessions, pessetes 

50, 135, 120, 60, 60, 35, 50 i 36 dels Drs. Luca- 

ya, H iera , M artí, Matí. -Ejga, PmgnraaMS, À M a
net, respectivament.

L a  Presidéncia dóna compte d ’haver donat pos- 
sessió a la ponéncia que ha d’estudiar l’Assegu- 

ranca de Vellesa, la qual será presidida pel doctor 

F iga  i Oliu, i assabenta al Conseil que el Dr. Ta- 
xonera ha renunciat el form ar part d’aquesta po

nencia per l’excés de treball que li reporta la 

Comissió del Casal del Metge, avui en plena ac- 

tivitat.

S ’acorda acceptar la renuncia del Dr. Taxone- 

ra, i el Dr. F iga  creu convenient que, a més de 
substituir aquest company, s ’ampliï amb un nou 

membre la Comissió, per requerir-ho així les tas

ques de la mateixa.
De conform itat amb el criteri del Dr. Figa, 

s’acorda nomenar per a form ar párt de la po

néncia de l ’Assegurança de V ellesa els doctors 

Santiago Vivancos i Miquel Maseras i Galtés.
L a  Presidéncia dóna compte que en compli

ment de l ’acord de la sessió del 21 de juliol dar- 
rer (acta 261), ha estât indos en l ’ordre del dia

d’avui l ’assumpte de l ’homeaatge al Dr. Puig i 

Sais, que fou ajornat -en aquella sessió, per la 

qual cosa ha estât convoca! el Dr. Celis, el qual i 

el Dr. Fontbona quedaren encarregats de la part 

que es refereix a l ’execució del bust del Dr. Puig 
i Sais.

Assisteix el Dr. Celis, qui informa al Conseil 

de les gestions fetes i s ’acorda que, de conform i
tat amb el manifestât peí Dr. Celis sigui ell ma- 

teix l’encarregat de les gestions.
I. sense altre assumpte a tractar, s ’aixeca la 

sessió.

Acta núm. 267

A  les 22 hores del dia 10 de novembre de 1927, 

es reuneix el Conseil del Sindicat de M etges de 

Catalunya amb assisténcia dels senyors Conse- 

llers Drs. Presta, V ives, Fontbona, Barnadas, 

M as O liver, Santiñá, Queraltó, Bonet, M artí, 

Lucaya, Puigcercós i Sastre.

Presideix el Dr. Presta i actúa de Secretari el 

Dr. V ives.

Oberta la sessió, s’excusa la no assisténcia dels 

Drs. Figa, Riera i Nart.
E s llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante

rior.
L a  Presidéncia dóna conyiíe-^fwe, -en compli

quent rk-i^acofcl cid Conseil de la sessió del 15 de 

setembre de 1927 (acta núm. 263), respecte a 

l ’article publicat a “ Monografies M édiques” , 

brindant al Sindicat la idea de l ’homenatge al 

metge vell, s ’havia invitât al Dr. Aguadé, autor 

de l’article, perqué assistís a una sessió del Con

seil per a explicar la seva idea i que el Dr. Agua- 

dé ha anunciat la seva visita per la sessió d’avui.

Seguidament és invitât a entrar a la sala de 
sessions el Dr. Aguadé, qui exposa, en conjunt, la 

seva idea, si bé manifesta que éll encara no la té 

concretada.
L a  Presidéncia acomiada el Dr. Aguadé, des- 

prés de fer constar que la seva idea fou accep- 

tada amb molta simpatía i que el Conseil delibe

rará sobre la form a de portar-la a la práctica.

Absent el Dr. Aguadé, el Conseil acorda ajor

nar aquest assumpte per a la propera sessió.

L a Presidéncia assabenta al Conseil que el pas- 

sat diumenge, dia 6, fou visitât el taller de Tes- 

cultor senyor Matemala, que proposà el Dr. Celis 
per a l ’execució del bust del Dr. Puig i Sais. En


